
MOTIE
Onderzoek invoering woonplicht

De gemeenteraad van Sliedrecht in vergadering bijeen op 29 september 2020, ter 
bespreking van het voorstel over de Kadernota 2021,

Constaterende dat:
- Er in Sliedrecht een tekort is aan betaalbare huizen
- Steeds meer van dit soort woningen worden opgekocht om te verhuren.
- Er te weinig betaalbare woningen zijn om hier een verdienmodel van te maken.

Overwegende dat:
 We speculatie tegen willen gaan.
 Dat dit kan door een woonplicht voor huizenkopers.
 Woonplicht betekent dat kopers zelf in het huis moeten wonen.
 Met deze maatregel we verkoopprijzen van woningen kunnen beteugelen en starters

meer kansen bieden.

Verzoekt het college met een notitie te komen, waarin aangegeven wordt hoe groot het
probleem is en om te kijken of en hoe lokaal een woonplicht ingevoerd kan worden.

En gaat over tot de orde van de dag,

Namens de fractie Slydregt.NU 

Mark Jongeneel


